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PROTOKÓŁ Nr  XLV/2017 
z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 

z dnia 28 września 2017 r. 
 

 
Ustawowa liczba radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 15 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     0 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1000 

 

Radni obecni na sesji: 
1. Władysław Czerwiński 
2. Rafał Fogiel 
3. Sebastian Gaik 
4. Bartosz Borkowski  
5. Jan Ratajczyk 
6. Adam Stobiecki 
7. Mirosław Włóka 
8. Konstanty Ruciński 
9. Jacek Ciapała 
10. Włodzimierz Warmus 
11. Paweł Wąs 
12. Ireneusz Kuczyński 
13. Sławomir Szczur 
14. Grzegorz Królik 
15. Michał Gaczkowski 

 
 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Burmistrz Sulejowa            Wojciech Ostrowski 
2. Kierownik Referatu OR                                                 Ilona Zawisza 
3. Kierownik Referatu GR                                                 Elżbieta Purgał – Gębalska 
4. Kierownik Referatu RO                                                 Katarzyna Cieślik 
5. Kierownik Referatu PO                                                 Katarzyna Wieczorek 
6. Pomoc administracyjna Referatu PS                             Bartłomiej Kaźmierczak 
7. p.o. Kierownika Referatu IGP                                       Jarosław Miller 
8. Inspektor Referatu SO                                                   Włodzimierz Kapiec 
9.  Dyrektor BOJO                                                             Michał Kieszkowski 
10. Radca prawny                                                               Piotr Organka 
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Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Otwarcia XLV sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza Sulejowa, 
radnych Rady Powiatu, sołtysów oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 

 
Punkt 2 

 
Przedstawienie porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad i zapytał, czy wnosi ktoś zmiany do porządku obrad. 

 
 
Zmiany do porządku obrad wniósł Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski. Wnioskował 
o wprowadzenie do porządku projekt uchwały w sprawie: 
 
a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu na realizację zadania: ”Remont 
drogi powiatowej Nr 1913 E Bełchatów – Ujazd na odcinku Przygłów – Koło”, 

 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej  w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
poddał pod głosowanie zaproponowane zmiany do porządku obrad o wprowadzenie projektu 
uchwały w sprawie:  
 
a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu na realizację zadania: ”Remont 
drogi powiatowej Nr 1913 E Bełchatów – Ujazd na odcinku Przygłów – Koło”, 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
 
za                             14 
przeciwnych              0 
wstrzymujących        0 
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Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu na 
realizację zadania: ”Remont drogi powiatowej Nr 1913 E Bełchatów – Ujazd na odcinku 
Przygłów – Koło” został wprowadzony do porządku obrad jako punkt 28.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił porządek obrad. 
\ 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami.  
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2017 r.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2017 – 2025. 
6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.                      
7.  Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 2  

imienia Królowej Jadwigi w Sulejowie. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej                        

im. Jana Pawła II w Witowie – Kolonii.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej     

im. Przyjaciół Przyrody we Włodzimierzowie.                      
10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 

im. Jana Pawła II w Sulejowie. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej 

w Uszczynie. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej    

w Łęcznie.        
13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XLI/339/2017 Rady Miejskiej                

w Sulejowie z dnia 28 czerwca 2017 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXXIV/288/2017 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 23 stycznia 2017 r.  w sprawie 
projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Podstawowej Szkoły Mistrzostwa Sportowego  
pod patronatem Polskiego Związku Piłki Siatkowej o profilu siatkówka plażowa. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do ceny 1 m3 wody dostarczanej przez    
Piotrkowskie Wodociągi i Kanalizacja Sp. z o. o. z siedzibą na ul. Przemysłowej 4                           
w Piotrkowie Trybunalskim.    

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/346/2017 Rady Miejskiej                            
w Sulejowie z dnia 28 czerwca 2017 r, w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości własność Gminy Sulejów.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/352/2017 Rady Miejskiej  
w Sulejowie w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 
wymiany źródeł ciepła na obszarze miasta Sulejów na lata 2017 – 2018. 

18.  Podjęcie uchwały w sprawie  pomnika przyrody. 
19.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

  Miejskiej w Sulejowie.  
20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, 

Wychowania, Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Sulejowie.     
21.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/356/2017 Rady Miejskiej  

 w Sulejowie z dnia 17 lipca 2017 roku w sprawie utworzenia jednostki budżetowej  
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 „Miejski Zarząd Komunalny w Sulejowie”. 
22.  Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa i wysokości  

 wynagrodzenia dla inkasentów. 
23.  Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 
24. Podjęcie uchwały w sprawie lokalizacji zasad funkcjonowania i Regulaminu 

Targowiska.  
25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej na dofinansowanie do zakupu umundurowania bojowego dla 
jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Łazach Dąbrowa.  

26.  Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z placów zabaw, 
 siłowni zewnętrznych, boisk oraz terenów rekreacyjnych zlokalizowanych na terenie  
 Gminy Sulejów.    

27.  Podjęcie uchwały w sprawie skargi Pani Ireny Głowackiej na Burmistrza Sulejowa  
oraz pracownika Urzędu Miejskiego w Sulejowie.                                                                                         

28.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Piotrkowskiemu na realizację zadania: ”Remont drogi powiatowej Nr 1913 E 
Bełchatów – Ujazd na odcinku Przygłów – Koło”. 

29. Interpelacje radnych - odpowiedzi.    
30. Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
31. Zakończenie obrad. 

 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 
 
Radny                                                                                                                                     
Sebastian Gaik 

Stwierdził, że protokół z ostatniej sesji Rady Miejskiej jest niekompletny i wnioskuje                                     
o uzupełnienie, skorygowanie zapisu tego co jest w BIP, a to co w protokole. 

Przewodniczący Rady                                                                                                                                     
Adam Stobiecki 

Poprosił radnego Pana Sebastiana Gaika o złożenie wniosku na piśmie do protokołu. 

 

P u n k t 3 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 

Kierownicy Referatów przedstawili informację o działaniach podejmowanych przez 
Burmistrza między sesjami. 

Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona Zawisza przedstawiła informacje 
na temat przystąpienia do projektu w zakresie tworzenia Centrum Usług Społecznych, który 
obejmuje partnerstwo z organizacjami pozarządowymi, Starostwem Powiatowym, 
samorządami z terenu powiatu. W zakresie projektu jest dostarczenie mieszkańcom gminy 
specjalistycznych usług opiekuńczych i innych usług w zakresie opieki społecznej, wsparcia 
osób niepełnosprawnych i w podeszłym wieku. Konkurs jest organizowany przez 
Wojewódzki Urząd Pracy w ramach EFRR PROWŁ 2015 -2010. 
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Radny                                                                                                                                     
Ireneusz Kuczyński 
Zapytał, co z budową ulicy Dobra Woda w Sulejowie. 
 
p.o. Kierownika Referatu IGP                                                                                                          
Jarosław Miller 
Oznajmił, że zostały wysłane porozumienia do mieszkańców ulicy Dobra Woda i tylko 
sześciu mieszkańców – właścicieli dało zgodę, iż zrzekną się gruntu pod budowę ulicy. Grunt 
jest prywatny i nic nie można na nim zrobić. Inwestycja na chwilę obecną znajduje się w 
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, priorytetem są pisemne zgody właścicieli terenu. 
 
Radny                                                                                                                                     
Sebastian Gaik 
Zapytał, dlaczego  zostały zwężone i  przesunięte wjazdy do posesji podczas wykonywanych 
inwestycji na ulicy Podwłodzimierzów i  ulicy Wspólnej w Sulejowie. 
 
p.o. Kierownika Referatu IGP                                                                                                          
Jarosław Miller 
Odpowiedział, iż zjazd jest 4,5 metrowy, ponieważ szerokość wjazdu nie może przekroczyć 
szerokości drogi i nikt z mieszkańców nie przedstawił żadnych dokumentów pozwalających 
na budowę zjazdu 7- metrowego. Jeżeli któryś z mieszkańców zawnioskuje o taki szeroki 
wjazd będzie musiał za niego dopłacić firmie budującej ten zjazd. 
 
Na obrady sesji wszedł radny Michał Gaczkowski – godz. 1050.      

                                                                                                     

P u n k t 4 

Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2017 roku. 
 

Sprawozdanie przedstawił Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych Michał 
Kieszkowski. 

P u n k t 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów 
na lata 2017 – 2025. 

 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych Michał 
Kieszkowski. 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały                   
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025. 
          
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                           15 

przeciwnych            0 
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wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/364/2017 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025. 
 

P u n k t 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.   
                    

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych Michał 
Kieszkowski. 

Radny                                                                                                                                     
Rafał Fogiel 
Zapytał, dlaczego nie ma przesunięcia w budżecie na kolejny rok przebudowy ulicy Krzywej 
w Przygłowie. 
 
p.o. Kierownika Referatu IGP                                                                                                          
Jarosław Miller 
Odpowiedział, że wnioskowali, aby przesunąć inwestycje na następny rok, ponieważ chcieli 
rozpocząć remont tej drogi, ale droga ta jest powiatowa. Stwierdził, że ktoś w starostwie 
popełnił błąd przy modernizacji gruntów. Oznajmił, że zlecili sprawdzenie tej sprawy 
biegłemu geodecie. 
 
Radny Rady Powiatu                                                                                                                    
Zbigniew Sarlej 
Odpowiedział, odnośnie ulicy Krzywej, iż jest taki zapis w księgach wieczystych i nie może 
być zmiany. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie zmian 
w budżecie gminy na 2017 r.  
   
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                           15 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/365/2017 w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2017 r.  
 

P u n k t 7 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej  
Nr 2 imienia Królowej Jadwigi w Sulejowie. 

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki .  
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały                   
w sprawie  stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej  Nr 2 imienia Królowej Jadwigi 
w Sulejowie. 
            
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                           15 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/366/2017 w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia Szkoły Podstawowej  Nr 2 imienia Królowej Jadwigi w Sulejowie. 
 

P u n k t 8 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej                        
im. Jana Pawła II w Witowie – Kolonii. 

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki.  

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Witowie – Kolonii. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                             14 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      1 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/367/2017 w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Witowie – Kolonii. 
 

P u n k t 9 

 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej     
im. Przyjaciół Przyrody we Włodzimierzowie.   

                    
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki.  

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej im.  Przyjaciół Przyrody we 
Włodzimierzowie. 
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                             12 

przeciwnych              0 

wstrzymujących        3 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/368/2017 w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia Szkoły Podstawowej im.  Przyjaciół Przyrody we Włodzimierzowie. 
 

 
P u n k t 10 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 
im. Jana Pawła II w Sulejowie. 

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w 
Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Jana Pawła II w Sulejowie. 

 
                    
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                             15 

przeciwnych              0 

wstrzymujących        0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/369/2017 w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Jana Pawła II w Sulejowie. 
 

 

   Punkt 11 
 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej 
w Uszczynie. 

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej w Uszczynie. 
                 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
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za                            15 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/370/2017 w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia Szkoły Podstawowej w Uszczynie. 

 
   Punkt 12 

 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej    

w Łęcznie.        
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 

 
  Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                

w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej w Łęcznie.        

 
                 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                            15 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       0 

  Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/371/2017 w sprawie stwierdzenia 
przekształcenia Szkoły Podstawowej w Łęcznie. 

 
   Punkt 13 

 
Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XLI/339/2017 Rady Miejskiej                

w Sulejowie z dnia 28 czerwca 2017 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/288/2017 
Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 23 stycznia 2017 r.  w sprawie projektu dostosowania 

sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.   
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 

  Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej          
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchylenia 
Uchwały Nr XLI/339/2017 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 28 czerwca 2017 r. w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XXXIV/288/2017 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 23 stycznia 2017 r.  
w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego.   
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                            14 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       1 

  Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/372/2017 w sprawie uchylenia Uchwały 
Nr XLI/339/2017 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 28 czerwca 2017 r. w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXXIV/288/2017 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 23 stycznia 2017 r.  w 
sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego.   

 
   Punkt 14 

 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Podstawowej Szkoły Mistrzostwa Sportowego  

pod patronatem Polskiego Związku Piłki Siatkowej o profilu siatkówka plażowa. 
 

 Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 

 
  Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                

w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
powołania Podstawowej Szkoły Mistrzostwa Sportowego pod patronatem Polskiego Związku 
Piłki Siatkowej o profilu siatkówka plażowa. 

 
 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                            15 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       0 

  Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/373/2017 w sprawie powołania 
Podstawowej Szkoły Mistrzostwa Sportowego pod patronatem Polskiego Związku Piłki 
Siatkowej o profilu siatkówka plażowa. 

 
Radny Bartosz Borkowski podziękował radnym oraz wicedyrektorom Szkoły Podstawowej 
Nr 1 w Sulejowie za poparcie w sprawie powołania Podstawowej Szkoły Mistrzostwa 
Sportowego. 

 
 

   Punkt 15 
 

Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do ceny 1 m3 wody dostarczanej przez 
Piotrkowskie Wodociągi i Kanalizacja Sp. z o. o. z siedzibą na ul. Przemysłowej 4                           

w Piotrkowie Trybunalskim. 
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Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 

Radny 
Paweł Wąs 
Stwierdził, że dopłata i czerpanie wody z wodociągu z Piotrkowa będzie dopiero jak będzie 
zrobiony wodociąg w Sulejowie. 

Radny 
Rafał Fogiel 
Odpowiedział, że się cieszy, że wszyscy będą płacili takie same stawki za wodę i będzie to 
wyrównane. Zaproponował, żeby wyrównać stawkę za zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

Radny 
Władysław Czerwiński 
Oznajmił, iż w roku 2011-2012 wydaliśmy pieniądze na podłączenie z wodociągiem 
piotrkowskim, trzeba się zastanowić czy połączyć od Zalesic Kolonia czy rozbudować nową 
nitkę i jaki może być tego koszt. 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie dopłaty 
do ceny 1 m3 wody dostarczanej przez Piotrkowskie Wodociągi i Kanalizacja Sp. z. o. o.                      
z siedzibą na ul. Przemysłowej 4  w Piotrkowie Trybunalskim. 

 
       

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                            15 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/374/2017 w sprawie dopłaty do ceny               
1 m3 wody dostarczanej przez Piotrkowskie Wodociągi i Kanalizacja Sp. z o. o. z siedzibą na 
ul. Przemysłowej 4  w Piotrkowie Trybunalskim. 

 

 

Punkt 16 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/346/2017 Rady Miejskiej                            
w Sulejowie z dnia 28 czerwca 2017 r., w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości własność Gminy Sulejów. 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  zmiany 
Uchwały Nr XLI/346/2017 Rady Miejskiej  w Sulejowie z dnia 28 czerwca 2017 r., w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości własność Gminy Sulejów. 

 
    

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                            15 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/375/2017 w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XLI/346/2017 Rady Miejskiej  w Sulejowie z dnia 28 czerwca 2017 r, w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości własność Gminy Sulejów. 

 
Punkt 17 

 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/352/2017 Rady Miejskiej w 
Sulejowie w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

wymiany źródeł ciepła na obszarze miasta Sulejów na lata 2017 – 2018. 

Projekt uchwały przedstawił  Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
Zapytał, czy będzie podejmowana uchwała w sprawie dofinansowania wymiany źródeł ciepła 
na terenach wiejskich. 
 
Kierownik Referatu RO                                                                                                                    
Katarzyna Cieślik 
Wyjaśniła, że gmina przystąpiła do programu Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 
Środowiska realizowanego dla miejscowości powyżej 5 tyś. mieszkańców. 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/352/2017 Rady Miejskiej w Sulejowie w sprawie przyjęcia 
zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie wymiany źródeł ciepła na obszarze 
miasta Sulejów na lata 2017 – 2018. 

                    
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                           15 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 



13 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/376/2017 w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XLI/352/2017 Rady Miejskiej w Sulejowie w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji 
celowej na dofinansowanie wymiany źródeł ciepła na obszarze miasta Sulejów na lata 2017 – 
2018. 

 

Punkt 18 
 

Podjęcie uchwały w sprawie pomnika przyrody. 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 
  

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie pomnika przyrody. 
                       

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                           15 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/377/2017 w sprawie pomnika przyrody. 
 

Punkt 19 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 
  Miejskiej w Sulejowie. 

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                           12 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      3 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/378/2017 w sprawie zmiany składu 
osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulejowie. 

 



14 
 

Punkt 20 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Zdrowia, Wychowania, 
Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Sulejowie.     

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                           14 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      1 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/379/2017 w sprawie zmiany składu 
osobowego Komisji Zdrowia, Wychowania, Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej            
w Sulejowie.     

 
Punkt 21 

 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/356/2017 Rady Miejskiej  

 w Sulejowie z dnia 17 lipca 2017 roku w sprawie utworzenia jednostki budżetowej  
 „Miejski Zarząd Komunalny w Sulejowie”. 

 
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                           12 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      3 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/380/2017 w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XLII/356/2017 Rady Miejskiej  w Sulejowie z dnia 17 lipca 2017 roku w sprawie utworzenia 
jednostki budżetowej „Miejski Zarząd Komunalny w Sulejowie”. 
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Punkt 22 
 

Podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa i wysokości 
wynagrodzenia dla inkasentów. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                           15 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/381/2017 w sprawie poboru opłaty 
targowej w drodze inkasa i wysokości wynagrodzenia dla inkasentów. 
 

 
Punkt 23 

 
Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                           14 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      1 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/382/2017 w sprawie opłaty targowej. 
 

Punkt 24 
 

Podjęcie uchwały w sprawie lokalizacji zasad funkcjonowania i Regulaminu Targowiska. 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                           15 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

  Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/383/2017 w sprawie lokalizacji zasad     
  funkcjonowania i Regulaminu Targowiska.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki ogłosił przerwę w obradach sesji                    
o godz. 11 55 – 1210. 

 
Punkt 25 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej na dofinansowanie do zakupu umundurowania bojowego dla jednostki 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Łazach Dąbrowa. 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                           15 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/384/2017 w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie do zakupu 
umundurowania bojowego dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Łazach Dąbrowa.  
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
Podziękował za dofinansowanie do zakupu umundurowania i oznajmił, że jeszcze jest 
potrzebny samochód do OSP w Łazach Dąbrowa.  
 
Inspektor 
Włodzimierz Kapiec 
Odpowiedział, iż myślą intensywnie razem z burmistrzem nad problemem przekazania 
samochodu do OSP Łazy Dąbrowa i  oznajmił, że jeszcze w tym roku sprawa się rozwiąże. 
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Punkt 26 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z placów zabaw, 

siłowni zewnętrznych, boisk oraz terenów rekreacyjnych zlokalizowanych na terenie 
Gminy Sulejów. 

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                           15 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/385/2017 w sprawie wprowadzenia 
regulaminu korzystania z placów zabaw, siłowni zewnętrznych, boisk oraz terenów 
rekreacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Sulejów.    

 
 

Punkt 27 
 

Podjęcie uchwały w sprawie skargi Pani Ireny Głowackiej na Burmistrza Sulejowa 
oraz pracownika Urzędu Miejskiego w Sulejowie. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                           15 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/386/2017 w sprawie skargi Pani Ireny 
Głowackiej na Burmistrza Sulejowa oraz pracownika Urzędu Miejskiego w Sulejowie.                                                                                         
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Punkt 28 
 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu na 
realizację zadania: ”Remont drogi powiatowej Nr 1913 E Bełchatów – Ujazd na odcinku 

Przygłów – Koło”. 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki. 
 
Radny 
Michał Gaczkowski 
Prosił radnego powiatowego Zbigniewa Sarleja o  zapewnienie, że droga Sulejów - Łęczno  
zostanie zakończona. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki przedstawił pismo ze Starostwa Powiatu 
Piotrkowskiego z dnia 15 września 2017 roku w sprawie drogi Przygłów –Koło. 
 
Radny Rady Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
Odpowiedział, że poprawiona zostanie nawierzchnia na odcinku 3 km od Przygłowa                            
i ubolewają, że nie zrobią całego odcinka 6 km. Oznajmił, iż są po przymiarce do budżetu                     
i wyjdą z propozycją 500 tyś. (50/50) na nakładki. Na Sulejów może być nawet 800 tyś. zł na 
przyszły rok, gdy będzie dofinansowanie ze strony gminy. Wnioski należy składać do 30 
września. W przyszłym roku będzie dalej budowana droga Sulejów- Łęczno. Oznajmił, że 
trwają prace komisji nad ścieżkami rowerowymi i poprosił o przemyślenia, czy ścieżka ma być 
od ronda z Podklasztorza do ronda w Sulejowie.  
 
Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 
Zapytał, co w 2018 roku będzie z drogą Przygłów – Koło, czy po raz drugi będziemy 
dofinansowywać, co z chodnikiem w Łęcznie, co z ulicą Taraszczyńską. Oznajmił, że nie czuje 
się odpowiedzialny za starostwo, powiat inwestuje wszędzie, ale nie w Sulejowie. 16 mln 
powiat inwestuje w drogi, a w Sulejowie nic. 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
Oznajmił, że na ulicy Klasztornej powiat nie zrobił 150 m chodnika. 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                       

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

za                            15 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLV/387/2017 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu na realizację zadania: ”Remont drogi powiatowej Nr 
1913 E Bełchatów – Ujazd na odcinku Przygłów – Koło”. 
 
 

Punkt 29  
 

Interpelacje radnych. 
Radni nie zgłosili interpelacji. 

Punkt 30 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
 

Radny 
Władysław Czerwiński 
Wnioskował o: 
 budowę chodnika w Łęcznie od drogi nr 742 do szkoły, 
 chodnik ulica Lipowa w Uszczynie - drzewa wysadzają chodnik, 
 nakładkę w Witowie od kościoła do cmentarza, 
 wstawienie znaku ograniczenie tonażu przy ulicy Kardynała Wyszyńskiego, 
 wycięcie trzech brzóz rosnących po lewej stronie przed mostem w Przygłowie. 

Radny 
Rafał Fogiel 
Wnioskował o : 
 ustawienie znaków E17A w Barkowicach, 
 wycinkę drzewa przy ulicy Północnej w kierunku Barkowic. 

Radny 
Mirosław Włóka 
Podziękował za budowę drogi na ulicy Kolejowej we Włodzimierzowie. 
 
Radny 
Paweł Wąs 
Wnioskował o: 
 wymianę nakładki na ulicy Lipowej w Uszczynie, 

Przedstawił stanowisko mieszkańców Uszczyna i Poniatowa w sprawie budowy sali 
gimnastycznej przy szkole podstawowej w Uszczynie. Podziękował za ogrodzenie działki 
przy drodze wojewódzkiej. 
 

 
Radny 
Sebastian Gaik 
Wnioskował o: 
 budowę wjazdów  z drogi krajowej w drogi gminne np. ul. Podole w Sulejowie,                   

ul. Polna we Włodzimierzowie. 
Prosił, aby w końcu podjąć działania i rozwiązać problem ze zbiornikiem bezodpływowym 
przy ulicy Przydziałki w Sulejowie. 
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Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 
Odpowiedział, iż zbiornik przy ulicy Przydziałki były wykonany z uproszczeniem 
dokumentacji przed wyborami, na szybko. Nie wiemy czy zbiornik był błędem projektowym 
czy niedokończoną inwestycją, toczą się trzy sprawy w prokuraturze. 
 
Radny Rady Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
Podziękował za podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Piotrkowskiemu na realizację zadania: ”Remont drogi powiatowej Nr 1913 E Bełchatów – 
Ujazd na odcinku Przygłów – Koło”. Oznajmił, że jest możliwość, aby pieniądze przeszły do 
Gminy Sulejów w 2018 roku – 800 tyś. jak oczywiście gmina podejmie decyzję czy w to 
wejdzie 50/50 czy nie. 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
Wnioskował o:  
 umieszczenie znaku do 3,5 t przy ulicy Łącznej w Sulejowie, 
 nakładkę na ulicy Nadrzecznej w Sulejowie, 
 wyłożenie kostki pod przystankiem przy ulicy Targowej w Sulejowie, 
 puszczenie walec na ulicę Dobra Woda w Sulejowie, 
   podjęcie działań w sprawie zalewania mieszkańców ulicy Sadowej w Sulejowie. 

Zapytał, w jakim czasie będzie robiony chodnik i ścieżka rowerowa na Podklasztorzu. 
 

Radny 
Grzegorz Królik 
Podziękował za tłuczeń na ul. Kopalnia Górna w Sulejowie.  
Prosił o odpowiedź na piśmie, czy zostanie zwrócony Wspólnocie  Mieszkaniowej ul. Konecka 
66 dług zaciągnięty przez Miejski Zakład Komunalny w Sulejowie.  
 
Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 
Prosił radnych , żeby zorganizowali spotkanie z Przewodniczącym Sejmiku Województwa 
Łódzkiego Panem Markiem Mazurem i porozmawiali w sprawie dofinansowania na 
rewitalizację Placu Straży w Sulejowie. Poinformował o złożeniu protestu w sprawie nie 
przyznania nam dofinansowania oraz prosił radnych, żeby w tej sprawie poczynili jakieś 
działania i pomogli. 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
Powiedział, że zaprosi Przewodniczącego Sejmiku Województwa Łódzkiego Pana Marka 
Mazura na październikową sesję Rady Miejskiej w Sulejowie. 
Poinformował o spotkaniu organizowanym w dniu 17.10.2017 r. w sprawie budowy sali 
gimnastycznej w Uszczynie. 
Przedstawił pismo pełnomocnika Pana Roberta Pacha w sprawie zorganizowania spotkania               
z radnymi. 
Poinformował o szkoleniu radnych organizowanym w dniu 20.10.2017 r. 
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Mieszkanie Sulejowa                                                                                                                         
Tomasz Miller 
Prosił o drobne naprawy budynku przy ulicy Garncarskiej w Sulejowie, ponieważ 
remontowany jest od 3 lat, a nie widać tego, ściany są zalane i pourywane rynny. 
Poinformował, iż złożył wniosek o przeprowadzenie konsultacji społecznych w sprawie drogi 
S12 oraz zaapelował do radnych, aby pomogli i poczynili jakieś działania w tej sprawie. 
 
Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 
Odpowiedział, iż zgodnie z prawem konsultacje społeczne na temat wyboru wariantu musi 
przeprowadzić GDDKiA. Za poprzedniego burmistrza Stanisława Baryłę  wybrany został 
wariant W8 i były przeprowadzone konsultacje i zebrania. Oznajmił, że wariant W8 jest 
najkorzystniejszy, ale trzeba się głęboko zastanowić nad przeprowadzeniem konsultacji, czy 
będą miały sens, czy nie będzie to rozdrapywanie ran i cofanie się. 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
Poinformował, że jest umówiony na rozmowę, zobaczy na jakim etapie są prace w sprawie 
budowy trasy S12 i dopiero podejmą decyzję. 

 
Radny 
Sebastian Gaik 
Oznajmił, iż wariant przebiegu trasy S12 został wybrany W6, chodzi tylko o korektę przejścia 
przez Pilicę (odcinek od 18 do 22 km), na wariant W8 nie ma zgody Dyrektora Ochrony 
Środowiska. 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
Oznajmił, iż jest przekonany, że burmistrz nie chce tej drogi i unika konsultacji społecznych. 
 
Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 
Powtórzył, iż zgodnie z prawem konsultacje społeczne na temat wyboru wariantu drogi musi 
przeprowadzić GDDKiA. Oświadczył, iż do końca swojej kadencji nie będzie odpowiadał na 
pytania radnego Rafała Fogla. 

 
Punkt 31 

 
Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XLV sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 28 września 2017 r.                              
o godzinie 1510.   
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